
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 20. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

10.07. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

 
Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifík  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
neprítomní- Michal Vaľko,   Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Ing. Arch. Pastiran,Ing. Arch. L. Mihalko,M.Straka, Nemčíková, Nemčík, 
Podracká, Pokorný 
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie   
                       Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                    2. Pripomienky občanov 
                  3. Územný plán mesta 
                    4. Činnosť komisií MsZ 
  5. Poverenie pre poslanca sobášiaceho v neprítomnosti primátora a zástupkyne 
  6. Finančný príspevok r. Kočíkovej - žiadosť 
  7. Zriadenie euro tímu a plán činnosti na zavedenie eura 
  8. Nakladanie s majetkom 
  9. Interpelácia poslancov 
  10. Rôzne 
  11 Diskusia 
  12. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifík, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia s jeho doplnením, ktoré predložil 
primátor mesta. 

 
Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária Overovatelia:         Ján Čurilla 
   Ing. Michal Kiššák                        Ing. Juraj Jánošík 

Vladimír Grega       
    
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
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2. Pripomienky občanov 
 

p. Podracká – požaduje od primátora mesta vysvetlenie postupu mesta a zdôvodnenie 
správnosti postupu riaditeľky MŠ p. V. Novotnej pri riešení prevádzky MŠ počas prázdnin a 
jej informácii v listoch zasielaných dotknutým rodičom. 

 
p. Podracký – požaduje od primátora vysvetlenie, či a ako rodičia porušili niektorý 

zákon, že obdržali od riaditeľky MŠ list, kde ich obviňuje a vylučuje ich dieťa z MŠ. 
 
p. Nemčík - sa sťažuje na postup  riaditeľky MŠ a najmä na to, že obdržal od nej 

upozorňujúci list , kde ho ako rodiča obviňuje z podvodu a podmienečne vylúčila jeho dcéru z 
MŠ 

p. Podracká – tvrdí, že žiadne podpisy v žiadosti nie sú sfalšované a žiada, aby ich deti 
neboli vylúčené z MŠ, pretože sú zamestnaní a nemajú kde nechať svoje deti počas tejto doby 

 
Zástupkyňa mesta  p. M. Chudíková: 
- odpovedala rodičom, že riaditeľka MŠ p. Novotná na predchádzajucom zasadnutí MsZ 

zdôvodňovala svoje rozhodnutie predĺženia prevádzky, kde tvrdila, že na to, aby prevádzka 
pokračovala ďalej aj cez prázdniny musí mať zapísaných potrebný počet detí na otvorenie 
tried. Do uzávierky, ktorú určila riaditeľka MŠ sa nahlásil malý počet detí, preto rozhodla, že 
prevádzka počas letných prázdnin bude v mesiaci august 3 týždne. Ďalej ešte poslancom 
navrhla, že rodičom, ktorí spísali žiadosť, napíše list, lebo sa domnieva, že došlo k podvodu a 
poslanci sa zhodli na tom, že je riadiaci pracovník a celú záležitosť korektne vyrieši. 

Na záver navrhla rodičom, že sa zvolá spoločné zasadnutie, kde bude riaditeľka MŠ, 
zainteresovaní rodičia, Rada škôlky a zástupca zriaďovateľa, kde sa prerokujú všetky 
podrobnosti tejto problematiky. 

 
Poslanec Mgr. Baloga V.: 

− zdôvodnil, že list rodičom zasielala riaditeľka MŠ p. Novotná, ktorá ho aj sama písala a to 
na základe ich žiadosti. Na predchádzajúcom zasadnutí poslancom povedala, že podľa nej 
došlo k podvodu, preto sa rozhodla napísať upozorňujúci list zainteresovaným rodičom. 

 
Poslanec Ing. Kiššák .: 
- dodáva, že k tejto problematike, t.j. prevádzke MŠ počas letných prázdnin bolo prijaté 

uznesenie a má za to, že toto uznesenie nebolo splnené primátorom mesta a podľa neho celé 
toto nedorozumenie vzniklo preto, lebo bola chyba v komunikácii medzi jednotlivými 
stranami. Navrhuje, aby primátor mesta oslovil p. riaditeľku MŠ, kde by odôvodnila svoju 
formuláciu listov zasielaných rodičom a zároveň navrhol, aby riaditeľka MŠ predložila 
primátorovi celý harmonogram prevádzky MŠ počas prázdnin ako aj návrh riešenia a 
zváženie možnosti poldennej prevádzky počas daného obdobia, t.j. mesiaca júl.  

 
3. Územný plán Mesta Spišské Vlachy 
 

Ing.Arch. Pastiran predstavil poslancom MsZ pripravený Územný plán  Mesta Spišské 
Vlachy, kde boli zapracované všetky pripomienky. Pripravený Územný plán je pripravený na 
schválenie.  

 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval prítomných poslancov, že do 31.07. 2008 mesto 

musí predložiť žiadosť o poslednú platbu systémom refundácie na MVaRR SR   ako aj 
ukončiť technickú realizáciu projektu a uhradiť dodávateľom všetky účtovné doklady zo 
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zdrojov konečného prijímateľa v termíne do 31.08. 2008, t.j. doložiť stanovisko KSÚ, 
uznesenie MsZ a odovzdať dielo – ÚPM. 

 
Poslanec Ing. Kiššák M.: 
- navrhuje, aby Katúň bol ešte istú dobu otvorený a navrhuje možnosť riešiť aj cestu 

na Vajanského ulici 
- pripomienkuje aj návrh, ktorý sa dotýka časti Zahura, najmä vzhľadom k ochrane 

životného prostredia a vtáčim územiam. 
 
Ing.Arch. Pastiran odpovedá - čo sa týka ciest, tak je to vždy otázka dopravného 

zaťaženia danej lokality a prepojenia na ÚP KSK Košice 
- vtáčie územia a ochrana životného prostredia v ÚP mesta sú zohľadňované a 

zakonponované. 
 

4. Činnosť komisií MsZ 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík vyzval predsedov komisií, ktorí mali zasadnutie, aby 
informovali o činnosti svojich komisií. 

 
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M.  – predsedkyňa komisie na ochranu poriadku 

informovala prítomných, že komisia rieši v súčasnosti sťažnosti. Zároveň predniesla opäť 
sťažnosť p. Garančovskej vo veci odpredaja pozemku p. J. Jánošíkovi slúžiaceho ako 
prístupová cesta, kde svoje vyjadrenie  a stanovisko dodala aj stavebná komisia, ktorá bola 
šetriť na mieste a vyzvala p. Ing. Jánošíka, poslanca MsZ, aby sa k danej veci vyjadril. 

 
Ing. J. Jánošík – poslanec zaujal svoje stanovisko k predaju pozemku tým, že pozemok 

oficiálne kúpil, je zapísaný na jeho LV. V danej dobe nebol žiadny problém, ktorým by sa 
obmedzil prístup  p. Garančovskej k žumpe. Zároveň nesúhlasí s vecným bremenom a dodal, 
že zatiaľ je ústna dohoda medzi susedmi, že sa umožní prechod cez pozemok v prípade 
naliehavej situácie resp. čistenia žumpy.  

 
Zástupkyňa primátora Mgr. Chudíková M.  na záver dodala, že táto sťažnosť bude ešte 

opätovne prerokovaná, kde sa susedia vzájomne stretnú a dohodnú na pravidlách a 
možnostiach prechodu cez pozemok počas nevyhnutnej doby. 

Sťažnosť p. Kaľavskej Z.  s pripomienkami na nedodržiavanie otváracích hodín 
Kaviarne Spiš a rušenie nočného kľudu sa taktiež riešila v poslednom období. 

 
Poslanec Ing. Kiššák M.: 
- pripomenul, že mesto má prijaté staršie VZN, ktoré sa dotýka tejto problematiky. Je 

potrebná jeho aktualizácia. Mesto by malo byť informované o každej pripravovanej zábave či 
diskotéke.  

 
 

5.  Poverenie pre poslanca sobášiaceho v neprítomnosti primátora a zástupkyne 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík požiadal poslancov MsZ, aby navrhli niektorého z poslancov, 

ktorý v neprítomnosti primátora mesta a zástupkyne mesta bude viesť obrad civilného sobáša 
V Galérii MsÚ. Poslanci MsZ navrhli Ing. M. Kiššáka, ktorý s poverením súhlasil. 
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6.  Finančný príspevok r. Kočíkovej - žiadosť 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifík predniesol poslancom MsZ žiadosť rod. Kočíkovej o 
finančný príspevok pre Svetlanu Kočíkovú, bytom Spišské Vlachy na náklady spojené s 
technicko – organizačným zabezpečením ME v parkúrovom jazdení v Grécku. 
 Poslanci odsúhlasili finančný príspevok vo výške 5 tis. Sk. 
 
7.  Zriadenie euro tímu a plán činnosti na zavedenie eura 
 
  Primátor mesta p. Ľ. Fifík navrhol poslancom MsZ zloženie euro tímu a plán činnosti 
na zavedenie eura. 
 
 Poslanec Ing. M. Kiššák navrhol iné zloženie tímu. Po diskusii sa poslanci zhodli na 8 
– člennom euro tíme v zložení - M. Džugasová, Ľ. Fifík, Ing. J. Janečko, M. Nemčíková, Ing. 
P. Gubka, PHDr. V. Novotná, Mgr. J. Korfantová, Ing. V. Sajdák. Zároveň poverili prednostku 
MsÚ, aby dopracovala do predloženého návrhu plánu činnosti na zavedenie eura zodpovedné 
osoby, zamestnancov za dané aktivity a činnosti a predložila ho primátorovi mesta. 
 
 
8.  Nakladanie s majetkom 
 
 Poslanec Ing. M. Kiššák upriamuje pozornosť, že neboli prijaté opatrenia na základe 
správ HK Ing. Stanislava, kde upozorňuje na nedostatky s nakladaním majetku. Zdôrazňuje, 
že je potrebné ustrážiť výdavky mimo rozpočtovaných kapitol, a to ako bežných, tak aj 
kapitálových výdavkov. Upozornil na korektné dodržiavanie verejných súťaží, rôznych 
nákupov bez objednávok, zmlúv mimo rozpočtu. Žiada primátora ,aby do pripravovanej 
úpravy rozpočtu sa presne vyčíslili náklady spojené s rekonštrukciou chaty Zahurou, 
kanalizácie na Jarnej ulici a presne definovať 5% spolufinancovania mesta pri žiadostiach o 
NFP z EÚ fondov pri podaných projektoch. Žiada, aby rozpočet bol poslancom MsZ 
položkovite rozčlenený a predložený na schválenie. Taktiež upozorňuje na hospodárenie s 
majetkom spoločností mesta – Mestské lesy a Mestské hospodárstvo. Taktiež žiada, aby 
primátor informoval prítomných poslancov, prečo nie je kniha o meste ešte zviazaná a prečo 
nefunguje kamerový systém v meste. Poukazuje aj na náklady mesta vo vzťahu k súdnym 
sporom mesta a nepravidelnej aktualizácie internetovej stránky mesta. 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− spoločnosť Mestské hospodárstvo v priebehu mesiaca júl 2008 spracováva vyúčtovanie 

správy jednotlivých bytov ku dňu 30.06. 2008, v spoločnosti sa vykonáva audit, ktorý 
spracováva Ing. A. Vysopalová, p. Žišková O. - ukončila pracovný pomer ku dňu 30.06. 
2008 

− spoločnosť Remer Slovakia, s.r.o. bude prevádzkovať teplo až do 31.12. 2008, Bytové 
družstvo Sp. Nová Ves prevzalo správu  bytov od 01.07. 2008 

− Valné zhromaždenie spoločnosti Mestské lesy sa v najbližšej budúcnosti zvolá   
− Kniha o meste mala byt už spracovaná, však došlo k nepredvídaným problémom a tým sa 

ukončenie prác  predĺžilo.Kniha by mala byť odovzdaná do konca mesiaca júl 2008. 
− kamerový systém v meste ešte nie je oživený vzhľadom k tomu, že neboli zadané heslá. 

Po ich zadaní v priebehu mesiaca júl bude kamerový systém v prevádzke. Mesto chce 
zriadiť chránenú dielňu za podpornej dotácie ÚPSVaR, kde zamestná znevýhodnených 2 
občanov, ktorí budú sledovať záznamy z kamier  
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− súdne spory má mesto v súčasnosti otvorené 3. Právnym zástupcom mesta je JUDr. I. 
Čurilla. Ide o súdny spor mesta a p. Pavlíka, súdny spor o tehelňu a súdny spor mesta a p. 
Berka 

− smernica, ktorá usmerňuje a stanovuje pravidlá verejných súťaží, sa v súčasnosti 
aktualizuje. Na objekty, ktoré mesto ide predávať / koniareň, garáže, hrobovec / sa 
vypracováva súdno znalecký posudok 

− úprava rozpočtu, ktorá sa pripravuje na budúci mesiac sa predloží poslancom položkovite 
rozčlenená s tým, že budú zrejmé aj náklady na rekonštrukciu chaty Zahurou a náklady 
spojené s oslavou mesta 

− 5% spolufinancovanie projektov, kde sa žiada o NFP z EÚ fondov je priebežné, v 
súčasnosti vieme určiť výdavky na projekty MŠ a ZŠ, ktoré boli prijaté uznesením   

 
9. Interpelácia poslancov 
 

Poslanec Ing. M. Kiššák : 
− námietka k schváleniu uznesenia č. 18/2 / predaj koniarne /, dodáva, že mesto mohlo 

túto budovu ešte využívať, nemusela byť predávaná. Navrhuje, ak bude realizovaný 
predaj, aby sa to hodnotilo ako rekreačný objekt a bola predaná za najvyššiu cenu 

− námietka k schváleniu uznesenia č. 19/6 / úver / - dodáva, že úver je privysoký a 
mesto sa tým veľmi zaťaží 

− zaujíma sa, či združenie Biomasa Spiš vyvíja činnosť 
− pripomína, že je prijatý rokovací poriadok, ktorý by sa mal dodržiavať ako aj zákon o 

obecnom zriadení v časti povinností poslancov a zasadnutí MsZ 
 
  Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− uznesenia boli schválené a podpísané 
− združenie Biomasa Spiš momentálne nevyvíja činnosť, čaká sa na aktualizáciu výzvy 

na podávanie projektu 
 
       Poslanec Mgr. J. Kočiš: 
− dáva na vedomie sťažností občanov ulice 9. mája, ktorým prekáža parkovanie veľkých 

nákladných áut a kamiónov ako aj prejazd touto ulicou zásobovacích nákladných áut do 
potravín Jednota a Bala. Vzhľadom k zhustenej premávke týchto áut je väčšia hlučnosť v 
neskorých večerných a skorých ranných hodinách ako aj zvýšené nebezpečenstvo pre deti 
a nemožnosť parkovania osobných áut vlastníkov bytov danej ulice 

− navrhuje, aby sa vyhradilo parkovisko respektíve vybudovalo nové pre tieto veľké 
nákladné autá alebo sa spomalil prejazd prostredníctvom retardérov a spomaľovačov 

− taktiež upozorňuje aj na dlhodobé parkovanie kamiónov v centre mesta 
   
      Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− mesto zakúpilo dopravné značky – zákazy vjazdu, ktoré budú inštalované na 

problematické miesta v meste 
− mesto vstúpi do rokovania s podnikateľmi, kde sa bude snažiť nájsť riešenie problému 

zásobovania v centre mesta a najmä na ul. 9. mája 
− parkovanie v centre mesta a zásobovanie prerokuje komisia pre cestovný ruch a 

podnikanie a stavebná komisia, ktorá do najbližšieho zasadnutia MsZ dá návrh riešenia 
 
     Poslanec J. Čurilla: 
− upozorňuje na nedoriešený problém presakovania spodnej vody na Kukučínovej ulici 
 



 6 

 
     Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− táto problematika je v súčasnosti v štádiu riešenia, zamestnanec MsZ zabezpečuje 

realizáciu odstraňovania spodnej vody a zabudovávania drenážnych rúrok pozdĺž ulice 
 
    Poslanec V. Grega: 
− upozorňuje, že na Spišskej ulici sa prepadávajú kanály, najmä preto, lebo boli nekvalitne 

zabudované 
− upozorňuje na to, že na Vajanského ulici parkujú autá na chodníku a tým znemožňujú 

prechod chodcom a poukazuje na zlý stav chodníka na tejto ulici  
 
    Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− parkovanie na tejto lici ako aj v celom meste bude prerokované najprv v komisii a na 

základe ich stanoviska sa prerokuje táto problematika aj na najbližšom zasadnutí MsZ 
− chodníky sa budú postupne opravovať  v celom meste, však ich prava je závislá na 

rozpočte mesta 
 
    Poslanec Ing. J. Repaský: 
− upozorňuje na znečisťovanie potoka z Fabíniho ulice a to drobne pokosenou trávou 
 
    Primátor mesta p. Ľ. Fifík odpovedá: 
− v prípade, že bude nahlásený takýto skutok, bude to prerokované poriadkovou komisiou 
 
10. Rôzne  

 
Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav  

− predložil poslancom MsZ návrh plánu kontrol činnosti HK mesta Spišské Vlachy na 2. 
polrok 2008, poslanci vzali na vedomie predložený návrh 

 
      Poslanec Ing. M. Kiššák :  
− navrhuje, aby sa pripravila aktualizácia  organizačnej štruktúry MsÚ respektíve jej 

zmena a organizačného poriadku zamestnancov MsÚ 
 

Poslanec Mgr. V. Baloga: 
- upriamuje pozornosť a navrhuje, aby podnikatelia, ktorí majú zákazky v meste boli 

oslovovaní mestom a prispievali mestu a jeho organizáciám sponzorským darom 
 
Poslanec Mgr. J. Kočiš:  

− informoval poslancov o sťažnostiach občanov, ktoré smerujú k výške poplatku za KO 
v časti Zahura a  k výške poplatku občanov, ktorí sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí 

 
 

11. Diskusia 
 

Nebol žiadny diskusný príspevok. 
 

12. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 
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Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 10.07. 2008 

 
 
 
 
Ľubomír Fifík       Mária Džugasová        
primátor mesta      prednostka MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:           Čurilla Ján 
 
 

Ing. Juraj Jánošík  
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MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 

 
UZNESENIA č. 20/2008 

 
Z 20. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 10.07. 2008 

 
Uznesenie č. 20/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) schvaľuje 
− program rokovania 20. riadneho zasadnutia MsZ dňa 10.07. 2008 aj s jeho doplnením 
 
B.) volí 
− do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Ing. M. Kiššák                   

                     Vladimír Grega      
    
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. 
Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 20/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.)         berie na vedomie 
− Informáciu o stave rozpracovania Územného plánu mesta realizátormi Ing. Arch. 

Pastiranom a Ing. Arch. Mihalkom  
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. 
Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 20/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
          poveruje 
-  Ing. M. Kiššáka šobášením v čase neprítomnosti primátora mesta a zástupkyne primátora 
mesta 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  1   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:1:0) 
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Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega 
Zdržal sa: Ing. Michal Kiššák 
   
 
Uznesenie č. 20/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
− finančný príspevok vo výške 5 tis. Sk pre rod. Kočíkovú,  ul. SNP 41, 053 61  Spišské 

Vlachy na pokrytie nákladov spojené s organizačným zabezpečením a realizácie účasti na 
Majstrovstvách Európy detí v Aténach - Grécku v parkúrovom jazdení  v mesiaci júl 
2008, ktorého sa zúčastní v kategórii detí Svetlana Kočíková pôsobiaca v klube JK Slávia.  

− finančný príspevok mesta je podmienený tým, že rod. Kočíková bude Mesto Sp. Vlachy 
propagovať a následne po ukončení akcie preukáže túto propagáciu prostredníctvom 
fotografií, videokazety a pod.  

 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
 
Uznesenie č. 20/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
A.) schvaľuje 
− zriadenie euro tímu na zavedenie eura v zložení podľa prílohy 
B.)  poveruje 
− vedúceho tímu – p. Džugasovú M., aby dopracovala a predložila na najbližšie zasadnutie 

MsZ plán činnosti na zavedenie eura s určenými zodpovednými osobami podľa 
predloženej prílohy 

 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 20/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 berie na vedomie 
− návrh plánu činnosti  hlavného kontrolóra na 2. polrok 2008 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 
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Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
Uznesenie č. 20/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
             schvaľuje 
- objekt koniarne v časti Zahura navrhnúť na predaj formou verejnej súťaže s tržnou cenou 
ako rekreačný objekt s právom zrušenia súťaže pri nízkych cenách 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Mgr. Š. Blaščák, J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján 
Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. Juraj Jánošík, Vladimír Grega, Ing. Michal Kiššák 
 
 
 
 
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 10.07. 2008     
 
        Ľubomír Fifik 
         primátor mesta 

 
 
 


